
3rd Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

BILL

**AN ACT TO AMEND THE
COMMISSIONERS FOR
TAKING AFFIDAVITS ACT**

HON. F.G. DUBÉ, Q.C.

3^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

PROJET DE LOI

**LOI MODIFIANT LA
LOI SUR LES COMMISSAIRES À LA
PRESTATION DES SERMENTS**

FRONTIER OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK
APR 18 1985

L'HON. F.G. DUBÉ, C.R.

EXPLANATORY NOTES

Section 1

The Lieutenant-Governor in Council is empowered to make regulations that require an applicant for an appointment as a commissioner for taking affidavits to take an examination. He may also make regulations generally respecting examinations and prescribing the fees payable therefor.

NOTE EXPLICATIVE

Article 1

Le lieutenant-gouverneur en conseil est autorisé à établir des règlements exigeant qu'une personne qui demande à être nommée commissaire à la prestation des serments passe un examen. Il peut aussi établir des règlements concernant les examens en général et prescrivant les droits à acquitter pour ces examens.

**An Act to Amend the
Commissioners for Taking Affidavits Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Section 4 of the Commissioners for Taking Affidavits Act, chapter C-9 of the Revised Statutes, 1973, is amended by adding immediately after subsection (2) thereof the following subsection:*

4(2.1) The Lieutenant-Governor in Council may make regulations

- (a) requiring an applicant for an appointment as a commissioner for taking affidavits to take an examination;
- (b) generally respecting examinations; and
- (c) prescribing the fee payable in relation to examinations.

**Loi modifiant la Loi sur
les commissaires à la
prestation des serments**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *L'article 4 de la Loi sur les commissaires à la prestation des serments, chapitre C-9 des Lois révisées de 1973, est modifié par l'adjonction immédiatement après le paragraphe (2) du paragraphe suivant:*

4(2.1) Le lieutenant-gouverneur en conseil peut établir des règlements

- a) exigeant qu'une personne qui demande à être nommée commissaire à la prestation des serments passe un examen;
- b) concernant les examens en général; et
- c) prescrivant les droits à acquitter relativement aux examens.

3rd Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

BILL

**AN ACT TO AMEND THE
COMMISSIONERS FOR
TAKING AFFIDAVITS ACT**

Read first time

Read second time

Committee

Read third time

HON. F.G. DUBÉ, Q.C.

3^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
34 Elizabeth II, 1985

PROJET DE LOI

**LOI MODIFIANT LA
LOI SUR LES COMMISSAIRES À LA
PRESTATION DES SERMENTS**

Première lecture

Deuxième lecture

Comité

Troisième lecture

L'HON. F.G. DUBÉ, C.R.
